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W odpowiedzi na Pani interpelację przedłożoną w dniu 25.04.2023 r. w sprawie 

dokończenia budowy ul. Jaworowej informuję co następuje.  

W roku 2019 zrealizowana została inwestycja polegająca na wykonaniu nowej 
nawierzchni na odcinku ul. Jaworowej. 

Niestety, na chwilę obecną z uwagi na trudną sytuacją finansową samorządu 
spowodowaną czynnikami zewnętrznymi, nie ma możliwości ujęcia w planach finansowych 
realizacji dalszego odcinka ul. Jaworowej.  

 Przypominam, że ubytki w dochodach naszego miasta w latach 2019 – 2023 wynoszą 
ponad 307 mln złotych i nie zostały do obecnej chwili zrekompensowane przez budżet 
państwa. 

Uwzględniając powyższe, informuję, że do czasu prac inwestycyjnych, w miarę 
możliwości finansowych realizowane będą działania w ramach bieżącego utrzymania dróg 
na terenie miasta Elbląga, polegające na wykonaniu niezbędnych robót konserwacyjnych  
i utrzymaniowych, mających na celu naprawę istniejących nawierzchni drogowych. 

 

 

Z poważaniem 

 

 

 

 

 

 

Otrzymuje: 

1. Biuro Rady Miejskiej, 

2. DZD-ID.KK aa 

 
Prezydent Elbląga 


